
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 
z 1. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 3. 2. 2022 

 od 18:00 do 18:36 hodin v kabinách sportovního areálu 
 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, ing. Václav Kolman, Jaroslav Flieger, Jiří Komárek, 
ing. Libor Kunte, ing. Jakub Nerad 
 
Omluveni: ing. Petr Hodboď 
Neomluveni: 0 
Předsedající konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu 8 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Petru Říhovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Jaroslava Fliegera a pana Jiřího Komárka. 
 
 
02 – Schválení doplněného programu 1. veřejného zasedání ZO 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 1. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice  
Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení doplněného programu 1. veřejného zasedání  ZO Markvartice 
3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
4) Schválení změny rozpisu č. 1/2021 
5) Zpráva o hospodaření obce za období 1-12/2021 
6) Schválení darovací smlouvy 
7) Schválení finančního příspěvku Myslivecký spolek SKALKA 
8) Schválení finančního příspěvku Svaz žen 
9) Schválení finančního příspěvku TRIANGL 
10) Schválení zhotovitele pasportu místních komunikací 
11) Schválení zrušení OZV č. 2/2003  
12) Schválení zrušení OZC č. 3/2004 
13) Schválení zrušení OZV č. 2/2011 
14) Schválení zrušení OZV č. 3/2011 – 8/2011 
15) Schválení zrušení OZV č. 2/2004 
16) Schválení podání žádosti o dotaci z POV na opravu komunikace a spolufinancování této akce 
17) Diskuze 
18) Závěr 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 



 

03 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
 
Podaná žádost na MO –oprava válečného hrobu 
Podaná žádost na SFŽP – liniová výsadba 
Hanzlák – odbahnění 
Internet 
Prostranství u Hunčovského 
Pokračování nástavby nad kotelnou 
 
04 – Schválení změny rozpisu č. 1/2021 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí změny rozpisu č. 1/2021, které jsou přílohou tohoto usnesení. 

05 – Zpráva o hospodaření obce za období 1-12/2021 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o hospodaření obce za období 1-12/2021, která je 
přílohou tohoto usnesení. 
 
V 18:15 hod. se dostavil člen zastupitelstva pan Karel Hladík. 

06 – Schválení darovací smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje na základě žádosti TJ SK Markvartice finanční dar ve výši 60.792,- Kč. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
07 - Schválení finančního příspěvku Myslivecký spolek SKALKA 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvek Mysliveckému spolku SKALKA ve výši 20.000,- Kč. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
08 - Schválení finančního příspěvku Svaz žen 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje  finanční příspěvek Svazu žen ve výši 30.000,- Kč. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
09 - Schválení finančního příspěvku TRIANGL 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvek spolku TRIANGL ve výši 50.000,- Kč. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
10 - Schválení zhotovitele pasportu místních komunikací 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele pasportu místních komunikací. 
Zhotovitel: Ing. Miroslav Ouzký, Huntířov 191, 405 02, IČO 86867865 
Cena: 44.000,- Kč 
 



 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
11 - Schválení zrušení OZV č. 2/2003 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení OZV č. 2/2003 o užívání znaku a praporu obce Markvartice  
ze dne 19. 6. 2003 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
12 - Schválení zrušení OZV č. 3/2004 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení OZV č. 3/2004, kterou se zrušuje OZV č. 3/2001 a kterou 
se mění OZV č. 2/1999 o příspěvku na částečnou úhradu neinvestičních nákladů MŠ a ŠD ze dne 
9. 12. 2004 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
13 - Schválení zrušení OZV č. 2/2011 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení OZV č. 2/2011, kterou se zrušuje OZV č. 1/2009 o stanovení 
koeficientu pro výpočet daně z nemovitosti ze dne 9. 6. 2011 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
14 - Schválení zrušení OZV č. 3/2011 – 8/2011 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení OZV č. 3/2011 – 8/2011, kterou se stanoví část společného 
školského obvodu ZŠ. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
15 - Schválení zrušení OZV č. 2/2004 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení OZV č. 2/2004, kterou se zrušuje OZV č. 2/1999 o placení 
příspěvku na částečnou úhradu neinvestičních nákladů MŠ a ŠD ze dne 9. 12. 2004 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
16 - Schválení podání žádosti o dotaci z POV na opravu komunikace a 
spolufinancování této akce 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti  o dotaci z POV na opravu komunikace a 
spolufinancování této akce. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
 
 
 
DISKUZE  
 
p. Nerad – jenom něco k těm vyhláškám…jestli jste dobře poslouchali, tak to jsou vyhlášky, které jsou 
                   víc jak deset let staré, některé ještě starší, jestli si dobře pamatuju a obec má už vyhlášky 



                nové… 
p. starosta – ten školský obvod je nový, co se týká znaku a praporu, tak tam není žádná vyhláška a  
                        co se týká těch neinvestičních věcí, tak to byly obce, které měly své žáky v markvartické 
                        škole a dávaly obci nějaký finanční příspěvek, což už není…teď se příspěvek platí rovnou 
                        škole… 
p. Bartoníček – ten koeficient na tu daň se bude měnit? 
p. starosta – ne ne, zůstává stejný… 
p. Nerad – podle mě se schválil nový, ale nezrušila se ta vyhláška… 
p. Kunte – on se totiž měnil už dvakrát nebo dokonce třikrát a ta vyhláška se musela oficiálně zrušit 
p. starosta – ono to totiž bylo tak, že některé vyhlášky tady byly, některý nebyly…všechny vyhlášky,  
                        které tady vydáme, musíme posílat na Ministerstvo vnitra do Ústí nad Labem, kde si je 
                        zakládají a kde nám vyhlášku před schválením musí předem odsouhlasit…takže se teď 
                        udělala revize vyhlášek co je u nich, co je u nás a tohle z toho vzniklo a všechno máme  
                        v pořádku… 
p. Švihnos – chtěl jsem se zeptat na ty chlapy co tady v obci sekají trávu, jestli by něco neudělali 
                       s tou šachtou u Karla Hladíka, jsou tam nálety a hrozí roztržení, jestli by se to nemohlo 
                       vykácet až ke hřišti…. 
p. starosta – to udělají naši chlapi, je toho tady víc…jinak co se týká sekání, tak máme přislíbeno, že se 
                        bude letos dvakrát sekat potok a že už to nebude dělat Povodí Ohře, ale měli by to 
                        dělat pánové Turnhoferovi… 
p. Zach – mám jenom malý připomínky…jestli by šlo naproti Křišťanům jak se udělaly ty příkopy, jestli 
                 by šly vyčistit, jsou hodně zanešený a dál tady v obci máme pěkný cesty, kde jsou svodnice,  
                 který ještě nikdo nikdy nevyčistil, např. za skalkou k lesu… 
p. Kunte – tam je to úplně šílený, tam se to zanese velmi rychle… 
p. Zach – jestli by se nevyplatilo tady u Kovosu u horních vrat dát něco místo těch dřevěných špalků, 
                 dát tam nějaký patníky… 
p. Švihnos – máme ještě nějakou broušenku, že by se něco navezlo na cestu od Karla Hladíka směrem 
                      ke hřišti, je tam plno bláta a samá díra… 
p. starosta – máme ji dost, je tady víc takových cest a v týdnu jsem se domluvil ještě se silničářema, 
                        který budou dělat komunikaci z České Kamenice směr Veselé, že nám dají broušenky 
                        kolik budeme potřebovat…budou začínat koncem března, začátkem dubna, takže 
                        broušenky bude dost… 
p. Vorlíček – kolem paní Bednářové je to taky samá díra, taky by s tím chtělo něco udělat… 
p. starosta – já doufám, že dostaneme dotaci na komunikace, o kterou jsme žádali v prosinci a     
                        všechny tyto komunikace by měly být udělané nově…  
                  
 
Pan starosta nakonec poděkoval všem za pozornost… 
 
 
           
                                                                                                                                                                                                                    
Ověřovatelé zápisu                                                               Jaroslav Flieger, 
        
                                                                                               Jiří Komárek 
 

 
Starosta               Tomáš Renka,   

 
Místostarosta               Ing. Libor Kunte, Ph.D. 

 
 

V Markvarticích dne 16. 2. 2022 



 
 
 


